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Dr. Kövér László úr
a Magyar Országgyű lés elnöke

Írásbeli választ isénvl8 kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 .(IX.30.) OGY határozat 91 . §-a alapján
bejelentem, hogy írásos kérdést kívánok feltenni

Varga Mihály miniszter úrho z
„Kíván-e tenni valamit a szaktárca a munkavállalókat képvisel ő szakszervezeti

tagok védelmében?” címmel,
amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A német hátterű Honsa Kft. Pécsett megvált a szakszervezeti titkártól, annak helyettesétő l, és
további öt főtő l, akik szintén tagok voltak . Mindannyian régebb óta dolgoztak a Honsanál
(egyikőjük nyolc éve), ők oktatták a gyárba bekerül ő új dolgozókat is . Valamennyiüket
átszervezésre hivatkozva mozdították el . Bár nyitva áll a lehetőség jogorvoslat
igénybevételére, mégis szükséges lenne, hogy egy ilyen országos hírré vált ügy kapcsán a
szaktárca a rendelkezésre álló eszközökkel vizsgálja meg a Munka Törvénykönyve betartását .
Az elbocsátás nyilvánvalóan összefügg az új munkaügyi szabályozás adta tágabb munkáltató i
mozgástérrel. Ezzel összefüggésben felmerül a törvényi szabályozás, illetve a munkaügy i
ellenőrzés rendszerének felülvizsgálata is. Emlékeztetni szeretnék rá, hogy Szatmáry Kristóf
államtitkár úr 2011-ben a 72 . ülésnapon egy hasonló témájú szóbeli kérdésre adott válaszába n
a szakszervezetek munkáját nagyon fontosnak értékelte és tagjainak védelmét a nemzetköz i
előírásoknak megfelel ően biztosítandónak nevezte .

Kérdezem ezért Miniszter Urat, hogy kíván-e tenni valamit a szaktárca a munkavállalókat
képviselő szakszervezeti tagok védelmében?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. november
Tisztelettel :

	

Dr. Szili Katalin
független képviselő
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